

特快專遞積分計劃 Speedpost Bonus Point Scheme 2021/22

禮品換領表格 Gift Redemption Form

- 填妥以下換領表格後傳真至 **2541 7037 / 2581 1293**，或寄往香港上環德輔道中 308-320 號富衛金融中心 21 樓。如選擇郵寄，請於信封面註明「特快專遞積分計劃 2021/22」。
- 客戶可自行影印禮品換領表格，或於 <https://speedpost.hongkongpost.hk> 下載。
- 客戶亦可登入「我的特快專遞」平台(<https://myspeedpost.hongkongpost.hk/mailling/soaz/login.jsp>)，於網上提交換領禮品的申請。
- Please complete the redemption form below and send it back by fax at **2541 7037 / 2581 1293** or by post to 21/F., FWD Financial Center, 308-320 Des Voeux Road Central, Sheung Wan, Hong Kong. You are required to specify on the envelope with “Speedpost Bonus Point Scheme 2021/22” if you choose to send the form by post.
- Customers can make extra photocopies of the redemption form if necessary, or download it from <https://speedpost.hongkongpost.hk>.
- Customers can also sign in to “My Speedpost” online platform (<https://myspeedpost.hongkongpost.hk/mailling/soaz/login.jsp>) and submit their redemption request online.

本人欲以特快專遞帳戶的累積分數，換領特快專遞積分計劃 2021/22 的禮品。

I would like to redeem the following gifts with the bonus points accumulated in my Speedpost account under the Speedpost Bonus Point Scheme 2021/22.

換領禮品 Gift Redemption

禮品編號 Gift Code	禮品 Gift	所需積分 Bonus Points Required (A)	禮品數量 Quantity (B)	每項禮品合共所需積分 Total Bonus Points Required (A) x (B)
V				
V				
V				
V				
所需積分總計： Grand Total of Bonus Points Required:				

申請人的帳戶資料 Account Details of Applicants

聯絡人姓名 Name of Contact Person :

特快專遞帳戶編號 (6 位數字號碼) Speedpost Account Number (in 6 digits) :

公司名稱 Company Name :

聯絡電話 Contact Number :

本人接納及同意特快專遞積分計劃 2021/22 的條款及細則，並於下列位置簽署及蓋上有效的公司印章以資作實。

I accept and agree to abide by the terms and conditions of the Speedpost Bonus Point Scheme 2021/22, and hereby sign and stamp with a valid company chop below to confirm the understanding of the above.

簽署及公司印章：

Signature & Company Chop :

日期 Date :

如已透過傳真遞交此換領表格，請於空格內加上√ 號。Please put a tick in the box if this redemption form has already been submitted by fax.

特快專遞積分計劃 2021/22 禮品換領的截止日期：2022 年 6 月 30 日

Gift Redemption Deadline for the Speedpost Bonus Point Scheme 2021/22: 30 June 2022

查詢熱線 Enquiry Hotline : 2921 2277

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement :

在本表格收集所得的個人資料，香港郵政將用作分析及處理與換領申請相關的用途，而客戶填報個人資料，全屬自願性質。如客戶不能提供這些個人資料，香港郵政將無法為客戶安排換領有關優惠。必需提供的個人資料包括聯絡人姓名、公司名稱、帳戶編號及電話號碼。除非所作用途為法例容許又或屬法例規定，否則未經資料當事人同意，所得的資料不會作其他用途。此外，香港郵政一般的政策是，不會向第三者披露任何足以辨識個別人士身分的資料，惟法例規定者除外。

The personal data collected from this form will be used by Hongkong Post for the analysis and handling of redemption request purpose. The provision of relevant personal data to us is voluntary. For customer who fails to provide the required data, Hongkong Post then would not be able to arrange for redemption of the privilege for the customer. The personal data required includes name of contact person, company name, account number and telephone number. Hongkong Post would not use the personal data for any other purposes without customer's prior consent unless such use is permitted or required by law. In addition, the policy of Hongkong Post, in general, is not to disclose personally identifiable information to any third parties, except as required by law.